



**使用條款及細則：**

- 此電子禮券只適用於以建議零售價購買指定型號手機、平版電腦及手機配件(不適用於指定蘋果產品)，詳情請向店員查詢。
- 此電子禮券只適用於 1010 Centers (不包括 K11 MUSEA)
- 此電子禮券只適用於購買指定產品並以全數付款並不設找續。
- 此券不可與其他優惠、折扣、推廣、電子禮券、禮券或信用卡免息分期付款計劃同時使用。
- 此電子禮券不可轉讓、兌換現金或其他產品。
- 使用此電子禮券時，客戶須出示有效身份證明文件以供核對。
- 此電子禮券如有遺失或過期，恕不作任何補發安排。
- 不完整、損壞或列印之電子禮券恕不接受。
- 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。
- 如有任何爭議，香港移動通訊有限公司將保留最終決定權。

**Terms and Conditions:**

- This e-Gift Voucher can be used only for the purchase of designated handsets, tablets and handset accessories at their suggested retail prices (Not applicable to designated Apple products). For the details, please check with 1010 staff.
- This e-Gift Voucher can be used only at any 1010 Centers (except K11 MUSEA)
- This e-Gift Voucher can be used only for purchase and full payment of designated items and no change will be given.
- This e-Gift Voucher cannot be used in conjunction with any other offers, discounts, promotions, e-Gift Vouchers, gift vouchers or credit card interest-free installment plan.
- This e-Gift Voucher cannot be transferred nor exchanged for cash or other products.
- To redeem this e-Gift Voucher, customer has to present the valid proof of identity for validation.
- This e-Gift Voucher will not be re-issued in the event of loss or expiry.
- Incomplete, damaged or printed e-Gift vouchers will not be accepted.
- In the event of inconsistencies between the Chinese and English version, the English version shall prevail.
- CSL Mobile Limited reserves the right of final determination in case of any dispute.

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2888 1010

<http://1010.com.hk/>